

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Signering styrelsemötesprotokoll nr 2

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll nr 2 23-02-20.pdf

Storlek: 169558 byte

Hashvärde SHA256:

baa4e623b53a4d89dfc31026d6e2d4683976fe75e63131d3d609d0f0a40f5d75

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

MARIA KARLSSON

Signerat med BankID 2023-04-09 17:07 Ref: 48c5aa43-4a6f-46f4-ad47-a132c8c0039b

Anna Mathilda Lindberg

Signerat med BankID 2023-03-27 17:49 Ref: b0605174-6eba-4c57-b4cd-9a0cf9e3a65a

BEATRICE UTTERSTRÖM

Signerat med BankID 2023-03-27 13:11 Ref: 5e595b0d-024e-4fcf-aa81-c7acded596be

Protokoll fört vid SPK Norra avdelningens styrelsemöte

Nr 2

Datum: 2023-02-20

Närvarande: Mathilda Lindberg (ordf.), Beatrice Utterström, Olivia Steinholtz, Anna Falk, Anna Lindgren, Ann Hammarström, Maria Wassberg, Maria Karlsson.

Anmäld frånvaro: Anna-Sara Pahlberg

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

2. Val av sekreterare

Mötet väljer Beatrice Utterström som sekreterare.

3. Val av justerare

Mötet väljer Maria Karlsson som justerare.

4. Föregående mötesprotokoll

Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll. Läggts till handlingarna.

5. Ekonomi

Inget nytt att rapportera.

Ann H (kassör) ställer fråga ang kvittan från inoffen. Maria K skickar kvittan och reseräkningar till Ann.

6. Pudelnytt, Facebook och hemsida

Isac har lagt upp på ombudssidan om korrekturläsning inför kommande Pudelnytt.

Beatrice tar upp kort om hur vi bör föra dialoger på facebook som engagerade inom styrelsen. **Beslut** om att Beatrice och Maria fortsätter vara facebookadministratörer.

7. Aktiviteter

- BPH – bordläggs till nästa möte.

8. Utställningar

- Utvärdering inofficiell utställning 19/2
Utställningskommittén gick igenom utställningsdagen och utvärdering för styrelsen. Överlag gått bra med utställningen men togs även upp vissa förbättringspunkter.
- 27 maj Byske

Domare ej klar, Helena T som ansvarat för detta har ej återkopplat avseende bokning. Ringsekreterare klara.

- 11 juni Vännäs – Domare och ringsekreterare klar.
- 15 juli Piteå – Saknar 1 ringsekreterare. Domare klar.

9. Ansvarsområden styrelsen

- Utställningskommittén
Saknar sammankallande och flera engagerade har valt att lämna kommittén till detta år. Behov av fler engagerade i kommittén, ffa personer som vill ta på sig arrangörsansvar. Beatrice U går in som sammankallande i kommittén.

Maria önskar lära ut mer till engagerade i kommittén om hur vi anordnar utställningar.

Avdelningen har mycket inventarier som tillhör utställning som idag förvaras hos Maria K. Plan för förvaring av dessa behövs och hur de ska tas till varje utställning.
Utställningskommittén får i uppdrag att ta fram förslag för lösning av förvaring.

Arbetsuppgifter fördelade inom kommittén behöver ses över samt vad styrelsen ska ansvara för avseende utställningarna.

- Aktivitetskommittén
Saknar idag sammankallande. Anna L och Maria W ingår i kommittén och redogör kort om kommittén.
Maria W går in som sammankallande i kommittén.
Anna Falk ansluter som engagerad.
- Pudelnytt
Ansvarig för att samla information till Norras avdelningssida. Bordläggs till nästa möte.
- Facebook och hemsidesansvarig – Beatrice U har varit det tidigare och fortsätter.
Önskar någon fler som vill lägga upp inlägg och har bra idéer om hur vi kan utveckla facebooksidan.
- Korrespondens mejl
Ordförande svarat på alla mejl utom utställningsfrågor som utställningskommittén tagit tidigare. Fortsatt detta i huvudsak.

10. Inkomna skrivelser

- Pudelfullmäktige – vi får i år skicka 5 delegater. Maria W samt Mathilda L intresserad från styrelsen att åka. Styrelsen tillfrågar i övrigt andra aktiva personer inom avdelningen. Sista svarsdag 25/2.

- Önskar engagerade i Organisationsgruppen under CS – ingen intresserad i nuläget, bordläggs till nästa möte.
- Remiss junior- och veteranchampionat – styrelsemedlemmar läser igenom remissunderlaget och skickar mejl till ordförande senast 17 mars med åsikt kring frågan.
- Önskar engagerade i Kommittén för arbetande pudlar under CS – Ann Hammarström intresserad av att vara med.
- Presentation av styrelsen – mejla svar på frågor och bild till webadmin.

11. Övriga frågor

- Flaggor - bordläggs till nästa möte.

12. Nästa möte

19/3 kl 19 digitalt.

Därefter 23/4 kl 19 digitalt samt preliminärt fysiskt möte 13/5 eller 14/5.

13. Mötet avslutas

Ordförande tackar för mötet och mötet avslutas.

Protokoll signeras elektroniskt av mötesordförande samt vald sekreterare och justerare.